
Protokół Nr XXXII

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 6 listopada 2020 roku w zdalnym 

trybie  obradowania  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na  odległość  (przy 

wykorzystywaniu środków komunikacji elektronicznej).

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych.

Radni nieobecni: Pan Zbigniew Wojciechowski 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji, 

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił 

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 19 października 2020 r.

4. Podjęcie uchwały w sprawie:

          a) przyjęcia do wdrożenia Aneksu nr 3 do Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla miasta  

    i gminy Staszów na lata 2016 – 2020 - projekt nr 287/20.

5. Zamknięcie sesji.

Po zapoznaniu z porządkiem głos zabrał radny Jacek Maruszewski, który wniósł o poszerzenie 

porządku obrad o punkt dotyczący wolnych wniosków, z uwagi na fakt, iż na poprzedniej sesji ze 

względu  na  znaczne  zakłócenia  połączenia  internetowego  radni  nie  mieli  możliwości  podjęcia 

dyskusji, zgłaszania wniosków.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz odniósł się do powyższego 

i  wyjaśnił, iż  dzisiejsza sesja  została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym, w związku z czym, przepisy prawa nie upoważniają do poszerzenia 
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porządku obrad o punkt dotyczący wolnych wniosków. Dodał, iż w najbliższych dniach planowana 

jest kolejna sesja, w porządku której będzie uwzględniony punkt wnoszony przez radnego. Ponadto 

wyjaśnił,  iż  radni  mieli  również  możliwość  składania  do  Burmistrza  interpelacji  i  wniosków 

w formie pisemnej.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Nie  zgłoszono  innych  wniosków,  uwag  do  porządku  obrad  sesji  i  przyjęto  go  jednogłośnie 

(obecnych było 20 radnych).

Ad. 3

Radni  nie  wnieśli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia  19  października  2020  r.  i  przyjęli  go 

jednomyślnie (obecnych było 20 radnych). 

Ad. 4 a

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia do wdrożenia Aneksu nr 3 do Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla miasta 

i gminy Staszów na lata 2016 – 2020 - projekt nr 287/20.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXII/292/2020

(w załączeniu do protokołu).

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć podziękował Wysokiej Radzie za podjęcie 

niniejszej  uchwały,  która  umożliwi  Samodzielnemu  Publicznemu  Zespołowi  Zakładów  Opieki 

Zdrowotnej  w  Staszowie   aplikować  o  środki  zewnętrzne  możliwe  do  pozyskania  w  związku 

z zamierzeniami inwestycyjnymi dotyczącymi termomodernizacji swoich obiektów. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz poinformował  o  pismach, 

jakie w ostatnim okresie wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie:

1. Pismo z dnia 21 października 2020 roku pracowników Staszowskiego Ośrodka Kultury dot. 

odstąpienia od konkursu i przedłużenia umowy dla Pani Katarzyny Ciepieli na stanowisku 

dyrektora Staszowskiego Ośrodka Kultury.

2. Pismo z dnia 23 października 2020 roku Stowarzyszenia Inicjatyw Twórczych „Talent” dot. 

odstąpienia od konkursu i przedłużenia umowy dla Pani Katarzyny Ciepieli na stanowisku 

dyrektora Staszowskiego Ośrodka Kultury.
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3. Pismo z dnia 26 października 2020 roku Naczelnika Urzędu Skarbowego w Sandomierzu 

dot.  analizy  oświadczenia  majątkowego  za  2019  rok  Z-cy  Burmistrza  Miasta  i  Gminy 

Staszów.

4. Pismo  z  dnia  30  października  2020  roku  Okręgowej  Ligi  Przyrody  w  Kielcach  dot. 

wniosków o ustanowienie pomników przyrody na terenie miasta i gminy Staszów.

Ad. 5

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział 

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 15:00 do godz: 15:20    

              Przewodniczący

Rady Miejskiej w Staszowie

      Protokołowała:
  ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

   A. Janicka      
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